
Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget

Til: Udlændinge-, integrations- og boligministeren

Dato: 20. september 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 964
Svaret på UUI alm. del - spørgsmål 839 viser den procentvise fordeling af
asyl-opholdstilladelser efter udlændingelovens § 7 fordelt på henholdsvis stk.
1, 2 og 3 for året 2015 samt for 1. og 2. kvartal 2016. Vil ministeren fremsen-
de en tilsvarende opgørelse over den procentvise fordeling på henholdsvis
stk. 1 og stk. 2 i udlændingelovens § 7 i årene 2000-2014?
Vil ministeren på baggrund af svaret på UUI alm. del -spørgsmål 839 redegø-
re for, hvorfor anvendelsesområdet for udlændingelovens § 7, stk. 2 (beskyt-
telsesstatus) nu synes at være blevet så lille, at kun mellem 1 og 3 procent af
samtlige asyl-opholdstilladelser i 2015 og 2016 gives efter denne bestemmel-
se?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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